
Protokół 
XXVII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 23 marca 2022 r. 

XXVII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
llb, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, a zakończono o godz. 18:54 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Kostrubiec Piotr 
4. Pan Krawczyk Ryszard 
5. Pan Kuryło Jacek Marian 
6. Pan Lewusz Mirosław Paweł 

7. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
8. Pani Skiba Bożena Ela 
9. Pani Słota Katarzyna 
10. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
11. Pani Beata Tyrka-Steśko 

Radni nieobecni: 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
3. Pani Polakowska Urszula Mariola 
4. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 

Pan Dariusz Szykuła 
Pan Piotr Szmidt 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
Pan Marek Barcicki 
Pani Alicja Zawiślak 

6. Pani Maria Sak 

7. Pani Renata Szyper 

8. Pani Danuta Jaworska 

9. Pan Krzysztof Kuźma 
10. Agata Malicka 
11. Pani Ewa Nogas 
12. Pan Piotr Nogas 

środowiska 
13. Krzysztof Mielnik 
14. mieszkańcy 

Wójt Gminy 
Sekretarz Gminy 

• Skarbnik Gminy 
• Radca prawny 
• Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Adamowie z siedzibą w Potoczku 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli 

• p. o. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni 
Górnej 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Adamowie 
p. o. Kierownika Centrum Integracji Społecznej 
w Jacni 
Inspektor ds. księgowo-podatkowych 
Inspektor ds. Gospodarki Gruntami 
Inspektor, ds. gospodarki komunalnej i ochrony 

Sołtys Szewni Górnej 

Lista obecności osób zaproszonych, zawiadomionych sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot. Nr 2,3,4) 
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Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2021 r. 
- dyskusja. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społeczne w Adamowie za 2021 r. 
z uwzględnieniem realizacji programów: Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 
2019-2021 Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025. 
- dyskusja. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów za 2021 r. 
1 1 • V - dyskusja. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów za 2021 r. 
- dyskusja. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów za 2021 r. 
- dyskusja. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i petycji Rady Gminy Adamów 
za 2021 r. 
- dyskusja. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 

^r s - podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2022. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2022. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc handlu przez rolników i ich domowników 
produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Adamów w 2022 r. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w 
działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu dla członków 
Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

jm* 19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez 
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji im. Nikoli Tesli dotyczącej 
zwołania nadzwyczajnych posiedzeń Rad Miejskich i Gminnych w Polsce w obliczu 
zaistnienia Stanu Kryzysowego wniesionej w dniu 23 grudnia 2021 r. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

24. Rozpatrzenie pism. 

25. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

26. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XXVII sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba — Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 
15 radnych obecnych jest 11, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów- poinformowała, iż projekt porządku obrad radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad, ktoś chce 
zabrać głos? 

W sprawie porządku obrad głos zabrał Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła. Wójt 
poprosił Radę o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Adamów. 

2. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy obywatelom Ukrainy w związku 
z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie wprowadzenia 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Adamów. 

Głosowanie ręczne imienne. 
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard,, Lewusz Mirosław, Michałuszko 
Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata Tyrka-Stećko. 
Przeciw głosował: 
Kawałko Jan. 
Wstrzymał się: 
Kuryło Jacek. 
Za głosowało 9, przeciw 1, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie wprowadzenia 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy obywatelom Ukrainy 
w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Głosowanie ręczne imienne. 
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
wniosku o zmianę porządku obrad. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem wniosku o zmianę porządku obrad głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 



Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów wskazała, że wprowadzone do porządku obrad 
projekty uchwał zostaną dodane odpowiednio jako punkt 24 oraz 25. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów- poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Przewodnicząca Bożena Skiba zapytała, czy do protokołu z XXVI sesji VIII kadencji z dnia 
28 grudnia 2021 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XXVI sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 28 grudnia 2021 roku został przyjęty. 

Ad 4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła- złożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 8) 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła- złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 9) 

Ad.6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2021 r. 

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Adamowie z siedzibą w Potoczku Alicja Zawiślak 
stwierdziła, że sprawozdanie radni otrzymali w materiałach do dzisiejszej sesji. W związku 
z powyższym Dyrektor zapytała radnych, czy ma odczytać Sprawozdanie. 
Z uwagi na fakt przekazania sprawozdania członkom Rady wraz z zawiadomieniem 
o terminie sesji, uznano, że nie jest konieczne jego odczytywanie. 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zapytała radnych, 
czy do powyższego sprawozdania mają oni jakieś pyta lub wnioski. 

Radni nie zadali pytań oraz nie złożyli wniosków. 
(Zał. Prot. Nr 10) 
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Ad.7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społeczne w Adamowie za 2021 r. 
z uwzględnieniem realizacji programów: Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 
2019-2021 Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie Danuta Jaworska 
poinformowała, że zgodnie z ustawą o pomocy społecznej każdego roku przedstawia Radzie 
Gminy sprawozdanie z działalności ośrodka. Do sprawozdania dołączone są również sprawozdania 
z realizacji dwóch programów przyjętych przez Radę Gminy. 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie stwierdziła, że sprawozdanie 
radni otrzymali wraz z materiałami do dzisiejszej sesji. W związku z powyższym 
Kierownik zapytała radnych, czy do powyższego sprawozdania mają oni jakieś pytania 
lub wnioski. 

Radni nie zadali pytań oraz nie złożyli wniosków. 
(Zał. Prot. Nr 11) 

Radca prawny Marek Barcicki zaznaczył, że powyższe sprawozdania jednostek organizacyjnych 
są jawne i należy je opublikować na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

Ad.8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów za 2021 r. 

Z uwagi na fakt przekazania sprawozdania członkom Rady wraz z zawiadomieniem 
0 terminie sesji, uznano, że nie jest konieczne jego odczytywanie. Radni również nie zadali pytań 
oraz nie złożyli wniosków co do powyższego sprawozdania 
(Zał. Prot. Nr 12) 

Ad.9. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych 
1 Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów za 2021 r. 

Z uwagi na fakt przekazania sprawozdania członkom Rady wraz z zawiadomieniem 
0 terminie sesji, uznano, że nie jest konieczne jego odczytywanie. Radni również nie zadali pytań 
oraz nie złożyli wniosków co do powyższego sprawozdania 
(Zał. Prot. Nr 13) 

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
1 Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów za 2021 r. 

Z uwagi na fakt przekazania sprawozdania członkom Rady wraz z zawiadomieniem 
o terminie sesji, uznano, że nie jest konieczne jego odczytywanie. Radni również nie zadali pytań 
oraz nie złożyli wniosków co do powyższego sprawozdania 
(Zał. Prot. Nr 14) 

Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i petycji Rady Gminy Adamów 
za 2021 r. 

Z uwagi na fakt przekazania sprawozdania członkom Rady wraz z zawiadomieniem 
o terminie sesji, uznano, że nie jest konieczne jego odczytywanie. Radni również nie zadali pytań 
oraz nie złożyli wniosków co do powyższego sprawozdania 



(Zał. Prot. Nr 15) 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Gminy Ewelina Droździel-Szykuła poinformowała radnych, że w trakcie tygodnia, 
od którego były przygotowywane materiały, do gminy wpłynęły informacje o przyznanych 
dotacjach na stypendia szkolne dla uczniów, dotacji dla oświaty na oddziały przedszkolne 
i przedszkola Otrzymaliśmy również pieniądze na program, który realizuje Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej tj. "Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej". Z powyższych względów 
Skarbnik poprosiła również o wprowadzenie tych zmian na dzisiejszej sesji Rady Gminy Adamów. 

Rada Gminy jednogłośnie przychyliła się do prośby Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Adamów Ewelina Droździel-Szykuła omówiła projekt uchwały, wskazując 
zasadność proponowanych zmian. 
Poinformowała również radnych, że w związku z tym, iż w ustawie jest możliwość nadania 
uprawnienia wójtom do dokonywania zmian w ramach potrzeb dla obywateli Ukrainy dotkniętej 
konfliktem, dlatego w uchwale wprowadzamy taki zapis, bo może się zdarzyć tak, że po prostu 
sesja będzie odległa, a trzeba dokonać jakiejś zmiany. 
Radca prawny wyjaśnił, że Rada decyduje, na co należy przeznaczyć pomoc, ale jak jej udzielić 
określa wójt 
Skarbnik zapytała radnych, czy mają pytania lub wnioski do projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 16) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta 
(Zał. Prot Nr 17) 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazując zasadność proponowanych zmian. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 18) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta 



(Zał. Prot Nr 35) 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2022. 

Pracownik urzędu Agata Malicka zaznaczyła, że w styczniu 2022 roku weszła w życie ustawa 
z dnia 17 grudnia 2021 roku o zmianie ustawy o zdrowiu publicznym oraz niektórych innych 
ustaw. Ustawa ta znowelizowała ustawę o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi, i zaistniała konieczność uchwalenia jednego wspólnego gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii, zamiast 
dotychczas dwóch oddzielnych programów dotyczących alkoholizmu i narkomanii. 
Pracownik urzędu Agata Malicka poinformowała, że projekt uchwały oraz sam program radni 
otrzymali wraz z materiałami, a następnie zapytała, czy zgłaszają oni jakieś uwagi co do projektu. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Agata Malicka odczytała projekt uchwały. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 20) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 21) 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc handlu przez rolników i ich domowników 
produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu. 

Pracownik urzędu Agata Malicka zaznaczyła, że na mocy art. 3 ustawy o ułatwieniach 
w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez rolników i domowników z dnia 
29 października 2021 roku, rada gminy w drodze uchwały wyznacza miejsca 
do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 
Agata Malicka poinformowała, że projekt uchwały i projekt regulaminu radni otrzymali wraz 
z materiałami, a następnie zapytała, czy zgłaszają oni jakieś uwagi co do projektu. 

Wójt poinformował zebranych, że miejsce do handlu wyznaczono na działce, przed groblą 
czołową zbiornika wodnego w Jacni. 
W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Agata Malicka odczytała projekt uchwały. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata Tyrka-Stećko. 
Wstrzymał się: 
Kuryło Jacek. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 22) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 23) 
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Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Adamów w 2022 r. 
Pracownik urzędu Piotr Nogas zaznaczył, że projekt programu radni otrzymali wraz 
z materiałami. Pracownik stwierdził następnie, iż po przygotowaniu projektu otrzymał 
informację o orzecznictwach, które stanowią, że każde, jedno działanie, które zostanie 
wyodrębnione w programie, musi mieć odzwierciedlenie w środkach finansowych. Środki 
finansowe w projekcie programu zostały rozpisane w § 14. Łącznie na koszty programu 
przeznaczono, 18 000 zł. Wójt wyznaczył gospodarstwo rolne, gdzie mogą być przetrzymane 
zwierzęta gospodarskie, jeżeli są chwilowo bezdomne. Gmina podpisała porozumienie 
z właścicielem gospodarstwa na takich zasadach, że utrzymywanie zwierzęcia nie generuje 
żadnych kosztów. Z tych też względów poza ewentualnymi kosztami karmy oraz usług 
weterynaryjnych, inne koszty nie zostały ujęte w projekcie. Rozwiązanie to zostało omówione 
z nadzorem, który stwierdził, że jeżeli jest działanie, ma być koszt. Dlatego do projektu dodano 
szósty punkt, który brzmi, że 1000 zł to są koszty utrzymania zwierząt w gospodarstwie rolnym 
wskazanym w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zapytała, czy radni są zgodni, by wprowadzić ten punkt 
do uchwały? 

Rada Gminy jednogłośnie przychyliła się do wniosku. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pan Piotr Nogas odczytał projekt uchwały. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 24) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 25) 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

Pracownik urzędu Piotr Nogas poinformował, że uchwała musi być podjęta w celu ustalenia 
górnych stawek za te usługi, czyli odbieranie odpadów komunalnych i odbiór nieczystości ciekłych 
z terenu gminy Adamów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zapytała, czy radni są zgodni, by wprowadzić ten punkt 
do uchwały? 

Rada Gminy jednogłośnie przychyliła się do wniosku. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pan Piotr Nogas odczytał projekt uchwały. 
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Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 26) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania Pani Skiba Bożena oddała głos 
za przyjęciem powyższej uchwały w głosowaniu ręcznym imiennym. 
(Zał. Prot. Nr 5) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 27) 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 
w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu dla członków 
Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Adamów. 

Sekretarz Gminy Adamów Piotr Szmidt omówił i odczytał projekt wskazując zasadność podjęcia 
niniejszej uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 28) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 29) 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 

Pracownik urzędu Ewa Nogas poinformowała zebranych, że działka o numerze ewidencyjnym 
384/6 położona jest w obrębie Kolonia Suchowola. Ewa Nogas podkreśliła również, że o tej działce 
dyskutowaliśmy już podczas poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Pracownik urzędu omówił i odczytał projekt wskazując zasadność podjęcia niniejszej uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 30) 
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Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 31) 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 

Pracownik urzędu Ewa Nogas poinformowała zebranych, że działka o numerze ewidencyjnym 
212/5 położona jest w obrębie Suchowola. Ewa Nogas podkreśliła również, że o tej działce 
dyskutowaliśmy już podczas poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Pracownik urzędu omówił i odczytał projekt, wskazując zasadność podjęcia niniejszej uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 32) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 33) 

Ad.21.Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez 
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Adamów. 

Pracownik urzędu Ewa Nogas poinformowała zebranych, że już wcześniej były podejmowane 
uchwały, które tracą moc ze względu na ustanowienie odpłatnej służebności. Służebność popłatna 
nie może mieć miejsca, jeżeli ustanowiona jest przez działkę gminną na rzecz osób 
prywatnych. 
Pracownik urzędu Ewa Nogas zaznaczyła, że projekt uchwały dotyczy przejazdu i przechodu przez 
działkę oznaczoną numerem 513, położoną w obrębie Adamów, stanowiącą własność gminy 
Adamów na rzecz każdoczesnego właściciela nieruchomości obejmującej działkę oznaczoną 
numerem 319/1, położonej w obrębie Adamów, w celu zapewnienia jej dostępu do drogi 
publicznej. 

Pracownik urzędu omówił i odczytał projekt wskazując zasadność podjęcia niniejszej uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 34) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
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(Zał. Prot Nr 35) 

Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji im. Nikoli Tesli dotyczącej 
zwołania nadzwyczajnych posiedzeń Rad Miejskich i Gminnych w Polsce w obliczu 
zaistnienia Stanu Kryzysowego wniesionej w dniu 23 grudnia 2021 r. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Jacek Kuryło stwierdził, 
że po zapoznaniu się z treścią petycji członkowie Komisji uznali petycję za bezzasadną. 
Przewodniczący Jacek Kuryło przedstawił treść przygotowanej przez Komisję uchwały wraz 
z uzasadnieniem. 
Radca prawny wyjaśnił, że Rada Gminy nie jest uprawniona do podejmowania uchwał 
w sprawie zakazu szczepień czy też zakazu noszenia maseczek, a tego typu kompetencje 
posiadają władze centralne. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła 
głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz 
Mirosław, Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata 
Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 36) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 37) 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Adamów. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Jacek Kuryło stwierdził, że po 
zapoznaniu się z zebranym materiałem dowodowym w przedmiotowej sprawie Komisja 
postanowiła uznać skargę na działalność Wójta Gminy Adamów za bezzasadną. 

Obecny na sali obrad Skarżący stwierdził, że chciałby zostać poinformowany o podstawie 
prawnej powyższej uchwały. Zaznaczył również, że skoro złożył skargę do SKO, SKO 
wystąpiło i dalej chyba to SKO będzie prowadzić. To musicie odpowiedzieć to do SKO. 
Powiadamiając jednocześnie mnie. 
Następnie dodał: 
-Panie mecenasie, Pan podważa w tym wykładzie, omija Pan ustawę z 2003 roku. 
-Podważa Pan wyrok Trybunału Konstytucyjnego, podważa Pan prawomocne postanowienie 
sądu. 

Radca prawny Marek Barcicki zaznaczył, że Skarżący może skorzystać ze swoich praw 
i zaskarżyć gminę gdzie tylko chce. 

Radny Jacek Kuryło odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Skarżący nie zgodził się z uzasadnieniem projektu uchwały. Przedstawił również szereg 
argumentów na poparcie swojej tezy, że to gmina Adamów była właścicielem działek, 
a za Państwowy Fundusz Ziemi odpowiada Wójt Gminy Adamów. 
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Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
Wstrzymali się: 
Kawałko Jan, Beata Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 2. 
(Zał. Prot. Nr 38) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 39) 

Radny Jacek Kuryło poprosił o 10 minut przerwy. 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła przerwę. 

Po przerwie. 

Ad.24. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych dla radnych Rady Gminy Adamów. 

Przewodnicząca zaznaczyła, że są przygotowane dwa projekty uchwał. Jeden dotyczy 
ryczałtu, drugi tak jak do tej pory diet. 

Radca prawny Marek Barcicki na początek zaproponował wybór formy wynagrodzenia 
radnych. 

Pracownik Urzędu Gminy Adam Walczak poinformował zebranych o formie i wysokości 
wynagrodzenia w sąsiednich gminach. 

Następnie dyskutowano o formie wynagrodzenia. 

Podczas dyskusji radny Jacek Kuryło wnioskował o zmiany w statucie gminy poprzez 
dodanie zapisu, iż posiedzenia komisji zwołuje i obrady prowadzi Przewodniczący Komisji 
Rady Gminy lub 1/3 składu komisji. 

Radna Beata Tyrka-Stećko wnioskowała o nagrywanie posiedzeń komisji. 

Postanowiono powrócić do projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie ręczne imienne nad formą 
wynagrodzenia dla radnych. 

Glosowanie ręczne imienne. 
Za dietą zryczałtowaną głosowali: 
Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Sołtys 
Dariusz. 
Przeciw głosowali: 
Słota Katarzyna, Beata Tyrka-Stećko. 
Wstrzymali się: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kuryło Jacek, Skiba Bożena. 
Za głosowało 5, przeciw 2, wstrzymało się 4. 
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(Zal.Prot.Nr5) 

Glosowanie ręczne imienne. 
Za wynagrodzeniem w dotychczasowej formie (diety) głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Słota Katarzyna, Beata Tyrka-Stećko. 
Przeciw głosowali: 
Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Sołtys 
Dariusz. 
Wstrzymali się: 
Jan, Kuryło Jacek, Skiba Bożena. 
Za głosowało 4, przeciw 5, wstrzymało się 2 
(Zal.Prot.Nr5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba stwierdziła, że wynagrodzenie 
radnych przyjęto w fornie miesięcznego ryczałtu. 

Następnie przystąpiono do ustalenia stawek dla radnych oraz radnych funkcyjnych. 

Miesięczna dieta (ryczałt) radnych. 
Zgłoszono wniosek miesięcznego ryczałtu w wysokości-700, 00 zł. 
Glosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem wniosku głosowali głosowali: 
Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Sołtys 
Dariusz. 
Przeciw głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Słota Katarzyna, Beata Tyrka-Stećko. 
Wstrzymali się: 
Kuryło Jacek, Skiba Bożena. 
Za głosowało 5, przeciw 4, wstrzymało się 2. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

Miesięczna dieta (ryczałt) Przewodniczącej Rady Gminy Adamów. 
Zgłoszono wniosek miesięcznego ryczałtu w wysokości-1 600, 00 zł. 
Glosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem wniosku głosowali głosowali: 
Grela Krzysztof, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Sołtys Dariusz. 
Przeciw głosowali: 
Kawałko Jan, Słota Katarzyna, Beata Tyrka-Stećko. 
Wstrzymali się: 
Skiba Bożena. 
Za głosowało 7, przeciw 3, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

Miesięczna dieta (ryczałt) Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Adamów. 
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Zgłoszono wniosek miesięcznego ryczałtu w wysokości- 800,00 zł. 
Glosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem wniosku głosowali głosowali: 
Grela Krzysztof, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Sołtys Dariusz. 
Przeciw głosowali: 
Kawałko Jan, Słota Katarzyna, Beata Tyrka-Stećko. 
Wstrzymali się: 
Skiba Bożena. 
Za głosowało 7, przeciw 3, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

Miesięczna dieta (ryczałt) przewodniczącego Komisji Rady Gminy Adamów. 
Zgłoszono wniosek miesięcznego ryczałtu w wysokości- 750, 00 zł. 
Glosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem wniosku głosowali głosowali: 
Grela Krzysztof, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko 
Tomasz, Sołtys Dariusz. 
Przeciw głosowali: 
Kawałko Jan, Słota Katarzyna, Beata Tyrka-Stećko. 
Wstrzymali się: 
Kuryło Jacek, Skiba Bożena. 
Za głosowało 6, przeciw 3, wstrzymało się 2. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

Po przeprowadzonej dyskusji Rada Gminy Adamów uznała, że wysokość diety miesięcznej 
będzie uzależniona od obecności radnego na sesji Rady Gminy, oraz posiedzeniu Komisji 
i zostanie obniżona za każdą jego nieobecność. 

Zaproponowano trzy możliwe obniżki odpowiednio o 50, 30 i 20% za każdą nieobecność 
radnego na sesji Rady Gminy, oraz posiedzeniu Komisji. 

Wnioski poddano głosowaniu. 

Wniosek w sprawie obniżenia miesięcznej diety radnego o 50% za każdą jego nieobecność 
na sesji Rady Gminy oraz posiedzeniu Komisji 
Glosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem wniosku głosowali losowali: 
Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Przeciw głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Michałuszko Tomasz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz 
Wstrzymali się: 
Kuryło Jacek, Skiba Bożena, Beata Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 3, przeciw 5, wstrzymało się 3. 
(Zał. Prot. Nr 5) 
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Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że wniosek został odrzucony. 

Wniosek w sprawie obniżenia miesięcznej diety radnego o 30% za każdą jego nieobecność 
na sesji Rady Gminy oraz posiedzeniu Komisji 
Glosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem wniosku głosowali głosowali: 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Beata Tyrka-Stećko. 
Przeciw głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz 
Wstrzymali się: 
Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Skiba Bożena, 
Za głosowało 3, przeciw 4, wstrzymało się 4. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że wniosek został odrzucony. 

Wniosek w sprawie obniżenia miesięcznej diety radnego o 20% za każdą jego nieobecność 
na sesji Rady Gminy oraz posiedzeniu Komisji 
Glosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem wniosku głosowali głosowali: 
Grela Krzysztof, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, Michałuszko 
Tomasz, Sołtys Dariusz. 
Przeciw głosowali: 
Kawałko Jan, Słota Katarzyna, Beata Tyrka-Stećko. 
Wstrzymali się: 
Kuryło Jacek, Skiba Bożena. 
Za głosowało 6, przeciw 3, wstrzymało się 2. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

Przewodnicząca Gminy Adamów odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad 
wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy 
Adamów. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Kostrubiec Piotr, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Sołtys Dariusz. 
Przeciw głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Słota Katarzyna. 
Wstrzymali się: 
Kuryło Jacek, Skiba Bożena. 
Za głosowało 4, przeciw 3, wstrzymało się 2. 
(Zał. Prot. Nr 40) 
Ze względu na awarię urządzeń do głosowania radni Krawczyk Ryszard i Beata 
Tyrka-Stećko oddali głos ręcznie imiennie. 
Krawczyk Ryszard „ZA" 
Beata Tyrka-Stećko"PRZECIW" 
(Zał. Prot. Nr 5) 
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Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 41) 

Wójt Gminy Adamów poprosił Radę, aby ze względu na zmianę formy 
wynagrodzenia radnych oraz znaczącą podwyżkę diet, odciążyć pracę urzędu i w związku 
z powyższym wnioskował o organizowanie sesji Rady Gminy Adamów w godzinach pracy 
urzędu. 

Wniosek poddano głosowaniu. 
Glosowanie ręczne imienne. 
Za przyjęciem wniosku głosowali głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Beata Tyrka-Stećko. 
Przeciw głosowała: 
Skiba Bożena. 
Wstrzymał się: 
Kuryło Jacek. 
Za głosowało 9, przeciw 1, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Ad.25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy obywatelom Ukrainy w związku 
z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. Radca prawny Marek 
Barcicki zaznaczył, że gmina może wybrać te obszary, w których może pomóc, natomiast 
sposób i tryb wydawania pieniędzy określi wójt. Pan Barcicki wyjaśnił następnie zasadność 
podejmowanej uchwały. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Skiba 
Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz. 
Za głosowało 8, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 42) 
Ze względu na awarię urządzeń do głosowania radni Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Beata Tyrka-Stećko oddali głos ręczcie imiennie. 
Krawczyk Ryszard „ZA" 
Lewusz Mirosław „ZA" 
Beata Tyrka-Stećko"ZA" 
(Zał. Prot. Nr 5) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 43) 

Ad.26/27. Rozpatrzenie pism, wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Kierownik Centrum Integracji Społecznej w Jacni odpowiedział na pytania radnych zadane 
podczas ostatnich posiedzeń Komisji Stałych Rady Gminy Adamów, omówił jakie uprawy 
zostały zaplanowane na rok 2022, oraz jak wyglądały zbiory w roku poprzednim. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli Maria Sak wyraziła swoje zdziwienie, 
że w sytuacji, gdy radni szukają się oszczędności w oświacie, jednocześnie tak znacząco 
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podnoszą swoje diety. 

Wniosek z prośbą o sprzedanie nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
Pracownik urzędu Ewa Nogas zaznaczyła, że wniosek dotyczy nieruchomości położonej 
w Adamowie o numerze ewidencyjnym 560/5, oraz wyjaśniła procedurę ewentualnej 
sprzedaży powyższej działki. 
Rada Gminy postanowiła podjąć decyzję na następnej sesji, po zapoznaniu się ze stanem 
faktycznym przez radnego z miejscowości Adamów. 

Odczytano pismo Zarząd Powiatu w Zamościu w sprawie wspólnego z gminą Adamów 
realizowania budowy kładki dla pieszych nad rzeką Jacynką. 
Wójt poinformował, że odpisał na pismo stwierdzając, że działanie to zostanie ujęte 
w budżecie, natomiast ostateczną decyzję podejmie Rada Gminy Adamów. 

Rozpatrzono wniosek mieszkańców gminy Adamów dotyczący wydłużonej pracy świetlicy 
oraz oddziałów przedszkolnych przy szkole podstawowej w Szewni Górnej. 
Rada Gminy ustaliła, że wydatki na oświatę stanowią duże obciążenie dla budżetu gminy. 
Zasoby finansowe nie pozwalają na zwiększenie godzin pracy świetlicy/oddziałów 
przedszkolnych ponadto istotne zmiany w sieci szkół jak zorganizowanie formy 
wychowania przedszkolnego o wydłużonych godzinach pracy są podejmowane do końca 
lutego. W związku z powyższym na chwilę obecną nie jest możliwa zmiana godzin pracy 
świetlicy i oddziałów przedszkolnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba poinformowała o przeprowadzonej 
analizie oświadczeń majątkowych radnych złożonych za rok 2020, podając do publicznej 
wiadomości imiona i nazwiska radnych, błędy jakie popełnili, oraz konsekwencje jakie 
mogą zostać w stosunku do nich zastosowane. 

Omówiono również proces składania deklaracji śmieciowych w przypadku zakwaterowania 
obywatela Ukrainy w gospodarstwach domowych, gospodarstwach agroturystycznych oraz 
u osób prowadzących działalność gospodarczą. 

Dyskutowano o możliwości zatrudnienia pracowników do utrzymania porządku (koszenie, 
sprzątanie itd.) 

Wójt Gminy Adamów odniósł się do wypowiedzi Pani Dyrektor Mari Sak, stwierdzając, 
że oszczędności są zawsze poszukiwane, natomiast Rada decyduje o dietach. Radni podjęli 
taką, a nie inną decyzję i należy się z nią zgodzić. Dodał następnie, że praca radnego 
nie polega tylko na uczestnictwie w obradach sesji lecz i działaniu w terenie. 

Wójt Dariusz Szykuła zaznaczył, że będziemy musieli usiąść, porozmawiać i poszukać 
oszczędności. Zaapelował również o uczciwą pracę oraz o uczestnictwo w sesjach 
Rady i posiedzeniach Komisji. 
Skarbnik przedstawiła szacunkowe koszty związane z obsługą Rady Gminy. 

Ad.27. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena 
Skiba zamknęła XXVII sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 
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Protokołował:y" 
Adam Walczak 
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P R Z E Ą C A 

NagraniCobrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 
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